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Ansvarig
§ 68 Öppnande

§ 69 Dagordning

§ 70 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 71Ekonomi En dryg månads eftersläpning på bokföring. Ekonomiskt läge gås 
igenom vid nästa möte. Thomas C. försöker hinna bistå med 
bokföring.

Efter gjord justering slogs budget för 2015 fast.

Avtal med ICA Maxi – Janne kollar i avtalet vad det står om 
konkurrens

Maria ska träffa banken.  Resultatrapport 2014 och
budget för 2015 är klar och ska lämnas till banken.

Kalle har kontaktat Hermansby för att färdigställa de ekonomiska 
diskussionerna kring samarbetet 2014. Arbetet pågår.

Kalle har skickat in ansökan om driftbidrag till kommunen inför 
2016. 

Trögt med betalning av medlemsavgifter. Vi behöver ett bra 
system för att få ut inbetalningskort. Janne kollar vilka lag som fått
inbetalningskort.

Janne
Thomas C

Janne

Maria

Kalle

§ 73 Sponsring Matchprogram ej klart. Thomas C kollar om han kan bistå för att 
göra klart.

Janne kontrollerar med Securitas Larm och Evergreen om 
möjlighet till sponsring.

Thomas C har färdigställt lista med företagsnamn. Tid för at 
organisera arbetet får avsättas vid nästa möte

Janne

Janne

§ 73 Fotboll Positivt med målvaktsträning av Lars Gilberg.

Fråga från Thomas C – hur kan fler träningstillfällen erbjudas – 

Janne



tematräningar?

Beslut; Någon från huvudstyrelsen ska vara med vid lagens 
föräldramöten. Fotbollssektionen behöver stöd och ansvar och 
roller behöver klargöras. 

§ 74 Kanslirapport Gräs, gräs, gräs

Person från Frivården ska göra sina timmar på Romevi. Börjar 
inom kort.

Arbetsdagen gick bra, både på slingan och på Romevi. Ännu 
bättre förberedelser, ex, arbetsfördelning och info om vad man ska
ha med sig är fortsatta förbättringsområde. 

Sverigelotter är på gång att distribueras.

Sommarfotbollsskolan – utskick på gång till skolan

§ 75 Föreningens 
organisation/
Föreningsutveckling

Ansökan inkl bilagor till Allmänna arvsfonden är klar. Susanne 
skickar in. 

Ansökan om bidrag från energifonden till Svenska 
Fotbollsförbundet. Susanne Lindström ansöker om detta. 

Thomas C fortsätter ordna WS i Idrottonline och LOK för ledare. 
Thomas C har också jobbat med att aktiviteter registreras. 

Kalle har varit på möte med kommunen angående nya 
idrottshallen i Diseröd. Kommunen är mycket intresserad av 
samarbete med aktiva föreningar i området.  

Thomas

Tomas C

Kalle

§ 76 Övriga frågor Kalle kontaktar arbetsförmedlingen inför 2015. Kvarstår.

Fortfarande inga uppgifter från Herr och dam om vad som saknas 
efter inbrotten

Kolla om att göra utbildningskvällar kost (Emelie Marek) hjärt- 
lungräddning (Richard Johansson).

Kalle

VEM ???

§ 77 Planering 2015 Huvudstyrelsemöten – måndagar kl 18.30:
1/6, (6/7) 

RUF-dagen - Lördag 30/5 

§ 78 Nästa möte Nästa styrelsemöte är måndag 1/6, klockan 18:30.
För fika ansvarar Kalle.

§ 79 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..



Kalle Engström Kalle Engström
Ordförande Tillfällig sekreterare 
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